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Pınar BOYACI  
Türkiye Beyazay Derneği Muğla Şube Başkanı 
Arş. Gör. Dr. Sami ÖZGÜL        
Tıp Fakültesi Mezun Temsilcisi    
Feray CANDAN 
Fakülte Sekreteri  
 

Gündem: 

1- Danışma Kurulumuza yeni katılan üyelerle tanışılması. 
2- Fakültemizin amaç hedef ve kazanımlarının görüşülmesi. 
3- Fakültemizin Akreditasyon Belgesini almasının kurul üyeleriyle paylaşılması. 
4- Fakültemizin sosyal alanlardaki varlığının güçlendirilmesinin görüşülmesi. 
5- Öğrencilerimizin sosyal etkinliklerinin nasıl arttırılabileceğinin görüşülmesi. 
6- Fakültemiz ve Hastanemizle ilgili diğer konuların görüşülmesi. 
7- İstek ve Temenniler. 

 



Toplantıda Görüşülen Konular ve Toplantı Sonuçları: 

1- Kurulumuza yeni katılan üyelerle tanışıldı. 
 

2- Fakültemizin amaç, hedef ve kazanımları değerlendirildi. 
  

3- Etkin bir sağlık hizmeti sunmak için bölgenin tüm paydaşları ile işbirliği içinde olmanın ve 
nitelikli eğitim kadrosuna sahip olmanın önemine değinildi. 
 

4- Fakültemize ulaşımda yaşanan sıkıntılar dile getirilmiş otobüs ring seferlerinin arttırılması 
için Muğla Menteşe Belediyesi ile görüşülmesine karar verildi.  
 

5- Fakültemizde öğrenciler için sosyal alanların istenilen seviyede olmadığı bütçe imkanları 
çerçevesinde sürekli gelişme ve iyileştirmelerin yapılacağını dile getirildi. 
 

6- Muğla Eğitim ve Araştırma hastanesi kısmında otoparkların yetersiz olduğu dile  getirildi, 
Muğla Eğitim ve Araştırma Hastanesi Başhekimi Prof. Dr. Turhan TOGAN 2024 yılı 
içerisinde bir otoparkın açılacağını ve sorunun hafifleyeceğini belirtti. 

 
7- Fakültemiz öğrencilerinin sosyal sorumluluk projelerine katılımının önemi belirtilerek daha 

da arttırılmasının öğrencilerimizin gelişimi için faydalı olacağı dile getirildi. 
 

 
 


